
.. vážený pane starosto, vážení zastupitelé,
na základě vývoje událostí, které probíhají v přípravném období před možným schválením záměru
firmy PV Consulting, postavit u nás větrnou elektrárnu, vás prosím o důkladné zvážení tohoto
nevratného kroku (minimálně na 25 let).

Anketa proběhla tak rychle, že si jen málokdo dokázal vyhledat např. nějaké zkušenosti
jiných obcí, informace o negativním vlivu snad na všechno a na všechny do vzdálenosti 15 km,... a
další důležitá fakta. Na prezentaci se objevila jen spokojená paní starostka, která byla jak z
reklamy na VTE..., ale že podobný záměr někde v našem blízkém okolí občané odmítli, to se
neříká. Proto anketa dopadla, jak dopadla... Z osobní zkušenosti vÍm o lidech, kteří nesouhlasí, ale
hlasovat nebyli. Někteří v naivní představě, že to už tady bylo a neprošlo to, tak proč by teď' mělo?
Někdo nebyl doma a nemohl jít hlasovat... apod. Ale at' už byl jejich dŮvod jakýkoli, tak se
domnívám, že tady jde především o obrovskou nevědomost v této oblasti. jejich neúčast jistě není
vaše vina, ale času jste nám tedy moc nedali, r)a rozdíl od Skuhrova,... a někdo to zkrátka
podcenil. A výsledky ankety ve Skuhrově mluví za vše.

A jsou tu i další indicie a neméně důležité okolnosti, které nám říkají: ,,Stop!" Krajinný ráz,
ohrožené druhy ptactva,... ale o tom se jistě bude jednat na některém z vašich jednání před
hlasováním. A prosím, odpovězte si na otázku:
,,Jak bychom hlasovali, kdyby nám chtěli postavit taková monstra 1 km za našim domem?"

Přikládám výňatek z webových stránek, které uvádím niže a velmi uctivě vás prosím o to,
abyste tomu věnovali čas a stránky prostudovali, než učiníte tak závažné rozhodnuti:

silný vzkaz všem starostům a zastupitelům vyjádřený slovyjednoho, dnes již zkušeného a poučeného starosty."
,,Mé doporučení, nedělejte velké rozhodnutl; které nelze vzít zpátky,
jsme tu pro lidi, ne pro firmy, které se z kraje chovají přátelsky, ale

poté nemáte moc možností, jak vzniklé chyby napravit.'!..
Morálni povinnosti veřejného činitele je důkladné studium daného oboru, o němž má svým

hlasem rozhodovat a brát v potaz všechna možná rizika svého rozhodnutí a hlavně převzetí
zodpovědnosti... Přeci nemohu hlasovat o něčem, o čem nic nevím...

Byli jste zvoleni lidmi, abyste dobře hospodařili a spravovali naše město. A my občané se
na to musíme spoléhat. Nic jiného nám nezbývá. A mimochodem.... z výstavby VTE bude profitovat
pouze firma PV Consulting a pronajimatel pozemku. Město a lidé dotčených lokalit určitě ne, když
dnes už je cena elektřiny na trhu nižší, než nám laskavi pánové nabízí. Nám a krajině zůstane jen
újma, jak sám pán na prezentaci uvedl hned na začátku. Ale jak už vás asi napadlo, o penězích
se tady nebavíme. jde tu o lidskost, ohleduplnost a osobní zodpovědnost k lidem, jak v našem
městě, tak k lidem v sousedních obcích, kde nemají možnost o svém osudu rozhodnout a říci:
,,My to nechceme!"

stoji před vámi velmi významné rozhodnutí a my občané věříme, že jej nebudete brát
na lehkou váhu, že nebudete lhostejni a vaše rozhodnutí bude dobré - pro lidi, krajinu

a život nejen našeho města, ale obci kolem.
Nic není pro obce hodnotněišlho než°spokojen1 lidé, vzájemné dobré mezilidské vztahy,

a to i se sousedními obcemi.
Chce to odvahu a nebát sel Bud'te odvážní. Se .strachem lidí, veřejně vyjádřit nesouhlas,

jsem se při této akci také mnohokrát setkala. Příkladem by nám měl být Skuhrov -
- 97 hlasů PROTI a 9 hlasů Pro VTE

jak s tím naložíte, je na vás...

přeji vám vše dobré... za lidi, kteří se boji nebo nechtějí VTE
Ka V ,
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